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Írásbeli kérdés

Dr. Katona Béla
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

„Túl hosszúra nyúló szalagok?” címmel, a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Juhász Gáborhoz, a polgári nemzetbiztonsági szolgálatokat irányíró tárca nélkül i
miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Ön egyik hivatali elődje, az Országgyűlés Nemzetbiztonsági Bizottságának
2009. április 15-én megtartott ülésén – képvisel ői kérdésre válaszolva – a nemzetbiztonság i
szolgálatok jogelőd szervezeteinél keletkezett mágnesszalagok archiválása és olvashatóv á
tételével kapcsolatban azt az ígéretet tette, hogy a kérdést „pályán tartom, menedzselem. " Az
Ön hivatali elődjének rendkívül rövid időtartamra korlátozódó működése – számos egyéb más
mellett – a kérdés megoldatlanságát hagyta maga után .

A mágnesszalagok olvashatóvá tételének feladata 2008 ősze óta nem került megoldásra .
Sajtóhírek alapján jelenleg arra vonatkozólag rendelkezhetünk információkkal, hogy az
olvashatóvá tételt különböz ő technikai nehézségek hátráltatják . A kérdésben történő
tisztánlátás érdekében tisztelettel kérdezem miniszter úrtól, hogy :

â Befejeződött-e az állambiztonsági iratokat tartalmazó adathordozók olvashatóvá
tétele ?

â Ha igen, milyen új információk (adatbázisok) állnak rendelkezésükre ?

â Ha nem, mely konkrét okok hátráltatják a munka elvégezhetőségét, illetve mikorra
várható annak teljes befejezése?



â Mely szervezet, és milyen informatikai háttérrel végzi, illetve végezte a
mágnesszalagok olvashatóvá tételét?

Kérem, hogy válaszát az Országgyűlés ülésén kívül – amennyiben lehetséges elektronikus
formában is – írásban szíveskedjen megadni .
(Elektronikus címem : ervin .demeter@parlament .hu)

Budapest, 2009 . október 26 .

Tisztelettel :

Deme er -En
országgyűlési képviselő
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